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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2021-11-17 

Plats: TEAMS  

 

Närvarande: 

 Jenny Axelsson, (ordf.) Halmstads kommun 

 Henrik Jatkola, (vice ordf.) Statkraft 

 Sofia Yngstrand, Halmstads kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Samuel Söderblom och Isabelle Zilling, Stora Enso 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Carl Kuylenstierna, Sperlingsholm 

 Stefan Pålsson, Halmstads kommun 

 Elisabeth Happel, Länsstyrelsen Halland 

 Anna Langhelle och Per Säverot, Länsstyrelsen Jönköping 

 Hanna Thevenot, Medins Havs- och vattenkonsulter 

 Mikael Lindell och Lisen Holmström, Miljöbarometern 

 

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Henrik Jatkola  

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna. 
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§ 3 LOVA-projektet 

Medins presenterar arbetet som hittills genomförts i projektet. Totalt föreslås 

kartering av 100 km varav 75 km i Hallands län och 25 km i Jönköpings län. 

Karteringen kommer att fördelas så jämt som möjligt under 2022 och 2023. 

Nedan redovisas utvalda vattendrag och sträckor. Vissa förändringar kan komma att 

ske i Jönköpings län. En slutversion av rapporten som helhet kommer att läggas ut på 

webben under fliken Aktiviteter och åtgärder – LOVA-projekt.  

Hallands län: 
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Jönköpingslän:

 

§ 4 Beslut 

 Styrelsen beslutar att fortsätta projektet enligt Medins förslag samt att ansöka om 

 nya medel för delen som omfattar Jönköpings län. 

§ 5 Webbplatsen 

 Miljöbarometern visar hur vattenrådet kan visa information gällande miljötillståndet 

 på webbplatsen. Frågan om vad som ska visas på webbplatsen gällande 

 miljötillståndet i Nissan behöver tas upp igen och diskuteras vidare på kommande 

 styrelsemöten. 

§ 6 Länsstyrelsens information om aktuella frågor 

 Anna informerar om att begäran om överprövning av åtgärdsprogrammet ännu 

 inte är avgjord. De myndigheter och kommuner som begärt prövningen ska få lämna 

 sina synpunkter innan ärendet kan avgöras. Myndigheterna arbetar trots det vidare 

 för att kunna fatta beslut gällande bl.a. miljökvalitetsnormer. Det pågår också en 

 översyn av vattenförekomster bl.a. för att få ett bättre kartunderlag. Det kommer 

 sannolikt också att bli fler vattenförekomster än idag.  

§ 7 Övrigt 

 Recipientkontroll och upphandling 

 Sofia informerar om att arbetsgrupper kommer behöva bildas under nästa år. Ny 

 upphandling ska genomföras för recipientkontrollen och kontrollprogrammet 

 kommer att behöva revideras och/eller förnyas. Hur arbetet ska fördelas får tas upp 

 under kommande möten. Historiskt har Stora Enso hållit samman upphandlingen för 

 recipientkontrollen och Länsstyrelserna har varit sammankallande gällande 

 kontrollprogrammet. 

 Kostnader för samordning 

 Från tidigare möte fanns ett uppdrag se över kostnader och fördelning för 

 samordning. Jenny informerar om att detta arbete pågår och att man behöver ha en 
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 finansiering som är hållbar över tid samt att se över fördelning av de kostnader som 

 finns för samordning. Nuvarande förslag till fördelning gäller from 2021. 

 Vattenrådens dag 

 Påminnelse om vattenrådens dag den 10 december! Anmälan är fortfarande öppen 

 och man kan delta både digitalt och fysikt! Länk till anmälan och program finner ni 
 här. 

§ 8 Kommande möten och mötets avslutning 

 Följande datum är avsatta till möten under 2022 och kallelse kommer att skickas ut 

 till era kalendrar. Jenny påminner om att vi gärna ses på olika platser och att det är 

 fritt fram att återkoppla till samordnaren om man önskar ha vattenrådsmöte hos sig. 

  

 Vi hoppas på att så många som möjligt kan delta under nästa års mötestillfällen!  

  

 Onsdagen den 16 februari 

 Onsdagen den 20 april 

 Onsdagen den 8 juni (styrelsemöte + årsmöte) 

 Onsdagen den 24 augusti 

 Onsdagen den 19 oktober 

 

 Ordförande tackade för bra diskussioner och avslutade mötet!  

 

  

 

_________________________  _________________________ 

Jenny Axelsson    Henrik Jatkola 

Ordförande     Vice ordförande 

 

 

Sofia Yngstrand, Samordnare 

 

 

https://www.vattenmyndigheterna.se/kalenderhandelser/2021-10-04-vattenradens-dag-i-vasterhavets-distrikt.html

